

PROFESSEURES

PASSERELLES VERS DES POSTES PROFESSORAUX

DÉLAIS 15.06 + 15.12.2024 DEADLINE

GATEWAYS TO PROFESSORIAL POSITIONS

PROFESSEURES

OBJECTIF

Favoriser l'accès des chercheuses avancées aux postes professoraux.

OFFRE

Postes passerelles de niveau professoral pour des chercheuses de tous les domaines de l'UNIGE en priorité, mais aussi dans certains cas, d'autres institutions. Les candidates sont nommées par appel au niveau du poste à repourvoir, soit PAS ou PO, selon les rapports de planification facultaires. La durée du financement est de 1 à 3 ans maximum. À l'issue de cette période les facultés reprennent entièrement le financement de ces postes.

DÉLAIS 15.06 + 15.12.2024 DEADLINE

CONTACT EGALITE@UNIGE.CH

WHO IS ELIGIBLE

To promote access to professorial positions for advanced women researchers.

WHAT IS ON OFFER

Bridging positions at professorial level for women researchers from all areas of the UNIGE as a priority, but also from other institutions in certain cases. Candidates are appointed by invitation at the level of the position to be filled, either PAS or PO, according to faculty planning reports. Funding lasts from 1 to 3 years maximum. At the end of this period, the faculties take over full funding of these positions.

